
CSV (Codi de verificació
Segura) IV7VG3RKD3XC7TBY2EPUF7STK4 Data i hora 11/02/2025 18:22:36

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 6/2020, 11 de novembre, reguladora de
determinats aspectes dels serveis electrònics de confiança

Signat per MARIA CORAL MAS BADIA (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

Signat per MARÍA BEATRIZ DELGADO CASTRO (REGIDOR/A DELEGAT/DA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7VG3RKD3XC7TBY2EPUF7STK4 Pàgina 1/6

CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA

Número sessió: 65
Caràcter: Ordinari
Data: 9 d’octubre de 2024
Hora: 19.15 h

Lloc: Centre Cívic Espai Gatassa

Hi assisteixen: 
F. Javier Sánchez del Campo (Assoc de Veïns de Cerdanyola) Vocal
Teresa Ventura  Bellvehí (Assoc Cultural de Cerdanyola) Vocal
Mamadou Alpha Diallo (Assoc Ciudadanos Guineanos y Amigos del Maresme) Vocal
Domingo de la Ossa (Assoc Murciana Virgen de las Maravillas) Vocal
Immaculada Ortiz Núñez (Salesians Sant Jordi) Vocal
Antonio Ruiz Díaz (Grup municipal ECPM-C) Vocal
Rafael Pérez Sánchez (Grup municipal GM VOX Mataró) Vocal
F. Javier Donoso (Grup municipal PP) Vocal
Edgar Fernández Rueda (Grup municipal PSC) Vocal
Cecília Roncero Nieto (ciutadà/na a títol individual) Vocal
Salvador Herraiz Moya (ciutadà/na a títol individual) Vocal
Juan F De Maya Jimenez (ciutadà proposat per presidència) Vocal
Glòria Brusati Massaguer Direc. Ecologia Urbana
Maria Beatriz Delgado Castro Presidenta
Coral Mas Badia Secretària

Excusats:
Sergio Luque Manjon (Assoc Esportiva Escolar CEIP Camí del Cros) Vocal
David Lloveras Mir (Assoc Ràdio la Veu TV) Vocal

No assisteixen:
Raquel Fernández Garcia (Assoc de Veïns de Cerdanyola)  Vocal
Yolanda López Sarrias (AMPA Camí del Cros) Vocal
Francisco J. Carneros Frias (Assoc Cultural i Recreativa Casal del Barrio) Vocal
Dionio Fernández Garcia (Assoc per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cult.) Vocal
Lorena Pérez López (Assoc Promoció Negoci Empresa Mataró) Vocal
Francisca Verde Guerrero (C. Cult Andaluz Hdad Ntra Sra Rocío Divina Pastora) Vocal
Antonio Gimenez Pardo (Col·lectiu de Teatre EPMA) Vocal
Antonio Rodríguez Avellaneda (Unió Intercomarcal Vallès O.– Maresme CCOO)Vocal
Carlos García Cádiz (Grup municipal CUP-AMUNT) Vocal
Alfons Palacios i Gonzàlez (Grup municipal ERC-MES) Vocal
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Ordre del dia:

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió del Consell (03/07/2024)     
2. Projecte aparcament carrer de Mas Miralles              
3. Prova pilot projecte Petó i adéu!             
4. Menjador escolar CC Espai Gatassa                
5. Mostra d’Entitats                                                                                                    
6. Sobrevinguts                          
7. Retorn consells anteriors
8. Precs i preguntes

1.    Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió del Consell anterior (03/07/2024)

S’aprova l’acta per unanimitat.

4.   Menjador escolar CC Espai Gatassa
La presidenta del Consell  informa de què l’Ajuntament ha habilitat  la sala del Casal de gent gran de
l’Espai Gatassa perquè sigui utilitzada com a menjador escolar per l’alumnat de l’escola Josep Montserrat.
Des del curs passat les escoles dels voltants manifestaven ja la necessitat de trobar un lloc per acollir els
nens/es de menjadors, doncs amb l’increment de beques, els era insostenible poder donar aquest servei.
Es tracta d’una aposta de l’Ajuntament al territori. S’ha parlat amb el Casal de gent gran perquè en horari
de 12.30  a 15.30 h deixi l’espai a disposició dels menjadors.
S’ha adequat l’espai amb la creació d’una zona office, mobiliari d’emmagatzematge i electrodomèstics
necessaris per facilitar la distribució dels àpats. Ha tingut un cost de 24.000 euros.
Fins ara l’alumnat de primària de l’escola Josep Montserrat s’havia de desplaçar a l’INS Mar Mediterrània
per dinar. Des d’aquest dilluns, ja dina a l’Espai Gatassa.

Ara s’està pendent de què Serveis Territorials faci una porta d’accés directe des del pati de l’escola perquè
l’alumnat no hagi de sortir al carrer.

La necessitat també s’estén a les escoles Peramàs i Mar Mediterrània, però no ha estat possible fer-ho
efectiu aquest curs ja que cadascuna tenia serveis de càtering diferents; ara les tres direccions ja estan
treballant per posar-ho en marxa el curs vinent. 

5.   Mostra d’Entitats
La secretària del consell explica que aquest passat dissabte s’ha celebrat la Mostra d’Entitats de Ciutat i
que ha tingut una acollida molt satisfactòria. 
Es donen alguns detalls de com ha anat la Mostra: activitats realitzades; incorporació dels joves del Servei
Comunitari;  joc  scape room a càrrec dels  joves;  noves iniciatives per amenitzar la jornada;  cercavila
gegants; panera entitats...
Tot seguit s’ha comentat la proposta de realitzar la Mostra d’Entitats de Cerdanyola de manera bianual,
fent-la coincidir amb l’any que no es faci la Mostra de Ciutat.
La sra. Teresa Ventura comenta que fan falta més activitats culturals al barri i que no s’hauria de suprimir
sinó de fer-la en un altre moment de l’any. 
La secretària del Consell explica que el fet de fer-la bianual potencia i afavoreix la participació a les dues;
una  prova  és  que  a  la  darrera  edició  de  la  Mostra  de  Ciutat  van  participar  només  dues  entitats  de
Cerdanyola i aquest any n’han estat 7 o 8.  Per altra banda, no s’està dient de treure activitats al barri sinó
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tot al contrari, doncs hi ha una forta aposta per potenciar tot el que és el treball comunitari i la implicació
de tots els col·lectiu a les activitats. 
El sr. Domingo de la Ossa exposa la incidència de la pluja del divendres, quedant la seva carpa afectada, i
proposa fer el muntatge de les carpes el mateix dia. També comenta que hi havia poc espai davant de
l’escenari.
Respecta les carpes afectades, s’està mirant què fem i ja se li comunicarà. Pel que fa al muntatge el mateix
dia  és  un tema que també ens  hem plantejat;  en tot  cas,  es recull  la  proposta per a  futures  edicions
juntament amb el tema de l’espai al voltant de l’escenari.
El sr. Salvador Herraiz comenta que amb més de 30  entitats potser s’hauria de fer al Nou Parc Central. La
secretària del Consell explica que ara estem al límit amb unes 80 entitats. És un tema que també ens hem
plantejat i caldrà buscar alternatives, però d’entrada, al Nou Parc Central, costa més fer-hi arribar la gent.

2.    Projecte aparcament carrer de Mas Miralles

La directora d’ecologia urbana, la sra. Glòria Brusati, explica el projecte d’aparcament provisional del
solar de Mas Miralles. Es tracta d’un projecte inesperat al barri. És un solar municipal destinat a habitatge
públic; però mentrestant, es destinarà a aparcament.

Es vol dotar al barri de més aparcament i alhora fer d’aquest espai un lloc més agradable i segur; amb
certa naturalització, més llum, amb materials naturals reutilitzables....

Es mostra plànol de com quedarà: 111 places d’aparcament + 4 places per persones amb mobilitat reduïda;
20 punts de llum; plantes... Amb un pressupost de 345.936,89 euros.

El projecte està previst que s’iniciï a principis del 2025.

La sra. Teresa Ventura pregunta com ha quedat el projecte de l’habitatge. Es respon que els recursos són
limitats i es va fent de mica en mica en els diferents solars municipals. Ahir el president Illa va anunciar
un nou pla per poder generar fins a 50.000 habitatges; l’alcalde de seguida s’hi ha interessat per veure com
es traduirà. 

El sr. Javier Sánchez fa algunes observacions. Comenta que si és un solar edificable, es perd un espai per
equipaments. Per altra banda diu que la provisionalitat s’acostuma a convertit en perpetuïtat. Tot i així,
considera que gastar 345.000 euros en un parc provisional és molt car. Diu que s’hi hi ha 111 places,
hauria d’implicar treure els cotxes de les voreres dels voltants. Per últim comenta que si hi ha espai verd, li
agradaria participar en el tema de la vegetació.

El sr. Edgar Fernández  considera que és un projecte molt interessant pel barri ja que implicarà una millora
visual i de seguretat. Diu que falten habitatges al barri però que la part baixa es podria recuperar per un
equipament. 

El sr. Domingo de la Ossa pregunta que si l’entrada és pel carrer del Penedès, si es podrà plantejar un
canvi de sentit del carrer. La sra. Glòria Brusati diu que s’haurà d’estudiar ja que un canvi de sentit té
molts efectes en tot l’entorn.

El sr. Juan de Maya comenta que si es creu en els Consells, s’hagués hagut de portar el tema abans i
poder-lo debatre entre tots.

Per últim, el sr. Antonio Ruiz demana que s’inclogui la neteja en aquest projecte.

Es passarà el document presentat als membres del Consell.
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3.   Prova pilot projecte Petó i adéu!  

La presidenta del Consell explica que es tracta d’una prova pilot i consistirà en una parada molt ràpida
davant de les escoles del carrer de Josep Monserrat Cuadrada per deixar els nens i  nenes. Durant les
entrades i sortides de l’escola s’acumulen molts vehicles privats que aparquen de manera indisciplinada i
causant molèsties. S’ha parlat amb les direccions de les escoles per portar-ho a terme, juntament amb els
seu suport, i evitar així aquesta situació de caos. 

Es fa a moltes ciutats i per les característiques i situació d’aquestes escoles pot ser molt factible. També
s’han tingut converses amb les direccions del GEM i Salesians i s’està tantejant amb Cor de Maria. Si és
efectiu s’implantarà en altres zones.

El sr. Javier Sánchez troba que és molt bona iniciativa ja que els voltant de Salesians s’invadeix tot de
manera impune. El mateix passa amb El Turó.

6.   Sobrevinguts

Cessió dels espais municipal utilitzats per Jama Kafo i AGIM a l’INS Miquel Biada

L’INS Miquel Biada ha incorporat un grau superior d’automoció i  requeria més espai per portar-ho a
terme. S’han reubicat les dues entitat que ocupaven els locals del carrer de Monserrat Cuadrada als centres
cívics de Pla d’en Boet i Espai Gatassa i s’ha cedit l’espai a l’INS Miquel Biada.

Generació Participa

La secretària del Consell explica que el Generació Participa és un projecte intergeneracional organitzat per
l’Agència de Suport i Serveis a les Entitats, Cultura i Joventut i amb el suport de la Diputació. Té per
objectiu fomentar la participació juvenil,  programant activitats juvenils als  centres cívics i  acostant la
cultura als barris. 

La idea també és generar espais de debat al voltant de temes d’interès per la ciutadania.

Tot seguit, informa de les obres que es portaran a cadascun dels centres cívics i les dates en què es faran. 

Incloure noms a les actes del CT Cerdanyola

Davant la petició d’alguns representants del Consell de què surtin els noms sencers (i no només les sigles
o nom de l’entitat) a les actes, es porta a votació en aquesta reunió. S’aprova per unanimitat.

7.  Retorn consells anteriors
La secretària del consell fa repàs d’alguns temes que havien sortit en reunions anteriors:

Placa dels Juans
Des del servei de comunicació s’està gestionant el tema i la placa s’instal·larà en un espai de biodiversitat
que es crearà properament al Parc dels Garrofers.
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Propietat del passadís que hi ha entre l’av. de Jaume Recoder i c. de la Cooperativa
Patrimoni confirma que és privat amb servitud de pas.

Reactivació del grup de neteja i residus 
El dia 26/10 es va fer una primera reunió i es van recollir una sèrie de temes que s’aniran treballant des del
grup de seguiment: deteriorament del servei de neteja; disciplina i civisme; brossa comercial; neteja viària;
reciclatge...
Més endavant es programarà una sortida pel barri a la que hi sereu tots convidats.

Resultats agents cívics nocturns (serenos)
A partir del 15/10 tindrem els resultats definitius.
S’han observat els següents àmbits: convivència (sorolls, queixes...); entitats; benestar animal; residus;
benestar social; esports; incivisme (Consum, vandalisme...); plagues; i manteniment de la via pública.
A grans trets destaquen algunes incidències sobretot en l’àmbit de residus, incivisme... A la que tinguem
els informes definitius els farem arribar als membres del Consell.

8.   Precs i preguntes

El sr.  Juan de Maya informe de què el proper 10/11 farà  50 anys de mobilització popular al barri de
Cerdanyola per aconseguir el parc. Hi ha una comissió que està programant diferents actes.

El dia 8/10 es farà la inauguració amb una exposició a l’Espai Gatassa; i el dia 10/10 es faran un seguit
d’activitats al Parc de Cerdanyola: música, plantada simbòlica d’un garrofer... Convida a tothom a la festa
i a si algú vol formar part de la comissió.

El sr. Javier Sánchez parla d’una enquesta molt interessant sobre residus que s’ha passat en altres consells
i demana si es pot portar en aquest Consell.. Mirarem de quina enquesta es tracta i n’informarem.

El  sr.  Javier  Sánchez  ha  tingut  coneixement  de  què  tots  els  arbres  del  pas  que  travessa  el  Parc  de
Cerdanyola  estan  malalts  i  s’han  de  tallar. Pregunta  com  es  reposaran:  espècies,  que  creixin  ràpis,
proporcionin ombres... Està interessat en fer suggeriments. 

El sr. Salvador Herraiz demana que s’informi, sobretot a la gent gran, de l’actuació abans de què es dugui
a terme. Potser estaria bé posar cartells.

La sra. Teresa Ventura demana que quan es tallin no es deixi mig tronc allà sinó que es replanti un altre
arbre.

El sr. Domingo de la Ossa pregunta com es pot recuperar la sala d’actes de l’INS Miquel Biada pel barri.
La presidenta del Consell explica s’està en procés; que pel pressupostos 2025 s’ha previst una inversió a
tal efecte (butaques, escenari, sonorització...). Ara s’està parlant amb la Generalitat perquè hi posin l’altre
part amb la consigna de què sigui un equipament per la ciutat 

El sr.  Javier  Sánchez pregunta com està el  projecte Re-Natura. Se li  respon que  quan es tingui més
informació es portarà al Consell.

El sr. Salvador Herraiz pregunta si s’està fent ús de l’Oficina d’Atenció i Intervenció en Ocupacions, si la
gent hi accedeix.... Ho consultarem i ja els farem retorn.
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Acords i compromisos

- Fer arribar la presentació de l’aparcament  provisional Mas Miralles als membres del Consell  .  

- Aprovar la inclusió del nom sencer a les actes de les reunions del CT Cerdanyola 

- Fer arribar informe amb els resultats observats pel agents cívics nocturns  

Documents lliurats a la sessió o enviats per correu electrònic

- Presentació aparcament provisional Mas Miralles

Sense més temes a tractar es tanca la sessió a les 20.30 h.

Presidenta del Consell Territorial Secretària

M. Beatriz Delgado Castro Coral Mas Badia

Mataró, 9 d’octubre de 2024

Agència de Suport i Serveis a les Entitats
c. Juan Sebastian Elcano, 6 - 08302 – MATARÓ
937 022 831  | participacio@ajmataro.cat


